



Garden PRO



ORCHID FOOD

Liquid Fertilizer **2-3-2** Engrais Liquide

Superior Results • Long Lasting Blooms
Résultats supérieurs • Longue floraison

1 kg
943 mL

Read label before use | Lire l'étiquette avant utilisation

TerraLink
TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Road
Abbotsford, BC V2S 7M1

Orchids are delicate plants with unique nutritional requirements. **Orchid Food 2-3-2** is a highly specialized liquid formulation designed to promote healthy, beautiful and long lasting orchid blooms.

DIRECTIONS FOR USE:

Shake well before use. Mix 15-20 mL (3-4 tsp) of product in 1 litre of water and apply every 2-3 weeks.

Note: Use enough fertilizer solution to wet entire root zone. For an extra boost, a fine foliar spray (mist) can also be applied on leaves as needed, using 15 mL (3 tsp) per litre of water. Mix solution just prior to use.

CAUTION: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN AND PETS. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES. DO NOT FREEZE.

Les orchidées sont des plantes fragiles, aux besoins nutritionnels uniques. **Orchid Food 2-3-**

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Total Nitrogen /Azote Total (N)..... 2.0 %

Available Phosphoric Acid /

Acide Phosphorique Assimilable (P₂O₅) 3.0 %

Soluble Potash /Potasse Soluble (K₂O) 2.0 %

2 est une formule liquide très spécialisée, conçue pour donner des fleurs saines et magnifiques et favoriser une longue floraison.

MODE D'EMPLOI :

Bien agiter avant l'emploi. Mélanger de 15 à 20 ml (3 à 4 c. à thé) de produit dans 1 litre d'eau. Appliquer toutes les 2 à 3 semaines.

Remarque : Utiliser suffisamment de solution fertilisante pour humidifier toute la zone racinaire. Pour stimuler davantage la croissance, on peut également vaporiser sur les feuilles une fine brume composée de 15 ml (3 c. à thé) par litre d'eau. Solution à mélanger juste avant l'usage.

ATTENTION : GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX DOMESTIQUES. ÉVITER TOUT CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX. NE PAS CONGELER.

Manufactured and distributed by:

Fabriqué et distribué par:

TerraLink Horticulture Inc.

464 Riverside Road

Abbotsford BC V2S 7M1

www.tlhort.com



Made in Canada
Fabriqué au Canada

